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Από το υπ’ αριθ. 24/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 603/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Τροπ/ση της υπ’ αριθ. 577/00 απόφασης Δ.Σ. και 
εισήγηση προς τη Ν.Α. Ημαθίας για εξέταση 
δυνατότητας μεταφοράς τέλεσης της Λαϊκής 
Αγοράς Βέροιας λόγω των εορτών των 
Χριστουγέννων. 

 
       Σήμερα 11 Δεκεμβρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 7-12-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 25 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Σ. Γεωργιάδης ------------ 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Κεσίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Β. Γιαννουλάκης  
4. Μ. Γαβρίδης Λ. Τσαβδαρίδης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Ε. Σοφιανίδης  
6. K. Aσλάνογλου Ε. Λευκοπούλου  
7. Α. Δελαβερίδης Γ. Μανακούλης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος Π. Αγαθαγγελίδης Πάρεδροι 
9. Κ. Κόλβατζης   Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Ε.  Λελεκάκης    
11. Κ. Γκαβαϊσές    
12. Κ.  Βαφείδης    
13. Γ. Ουρσουζίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 603/2000 

απόφασης αποχώρησε ο κ. Π. Πιτούλιας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 604/2000 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης.  
3) Κατά τη   συζήτηση   της υπ’   αριθ.  605/2000 απόφασης 
αποχώρησαν   οι   κ.  κ.  Ν.  Χαμαλής,  Σ. Παναγιωτίδης, Θ. 
Σιδηρόπουλος. 
4) Κατά   τη  συζήτηση της  υπ’ αριθ.  607/2000  απόφασης 

14. Ν. Χαμαλής 
15. Ι.  Τριανταφυλλίδης 
16. Π. Πιτούλιας 
17. M. Σουμελίδης 
18. Α. Ταραλάς 
19. Χ.  Σκουμπόπουλος 
20. Χ. Γεωργιάδης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Ποτουρίδης, Κ. Κόλβατζης, Γ. 

Ουρσουζίδης.  
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 611/2000 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Ποτουρίδης, Γ. Ουρσουζίδης και 
αποχώρησε ο κ. Ι. Ακριβόπουλος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 646/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α. Δελαβερίδης.  

21. Σ.  Παναγιωτίδης 
22. Θ.  Σιδηρόπουλος 
23. Ι. Ακριβόπουλος 
24. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
25. Ε. Κουκουρδής 

   
 



  
 Στη συνέχεια αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε το συμβούλιο να 
συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην 
ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον 
Δήμαρχο ο οποίος είπε στο συμβούλιο ότι: 
             Δήμαρχος: Ο πρόεδρος του εμπορικού συλλόγου, μου είπε ο Νομάρχης, τον 
Δεκέμβριο του 1999, είχε εκδόσει κανονιστική διάταξη όπου η αρμοδιότητα για την 
μετακίνηση της ημέρας τέλεσης της λαϊκής αγοράς, ανήκει στις αρμοδιότητες του 
κ.Νομάρχη. Κατόπιν αυτών, είναι επιβεβλημένο να δούμε ξανά, εάν πράγματι είναι 
έτσι, και να τροποποιήσουμε ή όχι την απόφαση που πήρε το σώμα στην 
προηγούμενη συνεδρίαση. 
             Χαμαλής: Αφού πλέον η αρμοδιότητα μεταφέρεται στον κ.Νομάρχη, τι 
νόημα τότε έχει η συζήτηση; 
             Πουλασουχίδης: Η απόφαση του κ.Νομάρχη συμφωνώ ότι είναι κανονιστική. 
Με τη διαφορά όμως ότι υπάρχουν 2 διατάξεις σ' αυτήν την κανονιστική απόφαση. α) 
για την μεταφορά της ημέρας της λαϊκής αγοράς, όταν αυτή συμπίπτει με αργία και β) 
ότι μπορεί δύο μέρες πριν από τα Χριστούγεννα, την Πρωτοχρονιά και το Πάσχα, να 
λειτουργήσει λαϊκή αγορά στο νομό Ημαθίας. Άρα λοιπόν η δεύτερη διάταξη δεν 
απαιτεί έγκριση από κανέναν. Έχει οριστεί με την απόφαση του Νομάρχη. Απομένει 
το Δ.Σ. να αποφασίσει αν θα κάνει δεκτό αυτό το αίτημα. 
             Χατζόγλου Ιορδάνης, πρόεδρος Εμπορικού Συλλόγου Βέροιας: Ήταν 
βεβιασμένη η απόφασή σας. Με την απόφαση αυτή, θα δημιουργήσετε μία σειρά από 
προβλήματα. Η εβδομάδα αυτή έχει την μεγαλύτερη εμπορική κίνηση. Είναι περιττό 
να γίνει την παραμονή λαϊκή αγορά, αφού η επιτροπή δέχθηκε να συζητήσει & 
αποφασίσει για το παραπάνω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη & 
το οποίο έκρινε ως κατεπείγον θα γίνει στις 19/12. Έχουμε 75-80 εμπόρους 
οπωροκηπευτικών στην πόλη, όπου γι' αυτούς θα ήταν μεγάλο πλήγμα να γίνουν 2 
λαϊκές την ίδια εβδομάδα. Δημιουργείται κυκλοφοριακό πρόβλημα όταν υπάρχει 
αύξηση της κυκλοφορίας. Οι υπηρεσίες τις ημέρες εκείνες, έχουν αργία, ποιοι θα 
επιληφθούν της λαϊκής αγοράς; 
             Στην παράγραφο 4, αναφέρεται ρητά, ότι οι Νομαρχιακές Αυτοδιοικήσεις 
έχουν την ευθύνη για την οργάνωση και τη λειτουργία των λαϊκών αγορών και η 
μόνη αρμοδιότητα που έχουν οι Δήμοι, είναι η έκφραση γνώμης, για την επιλογή 
χώρου λειτουργίας των λαϊκών αγορών. Ενώ στην 5 παράγραφο της διάταξης του 
Υπουργείου Ανάπτυξης, λέει ότι πολλοί Δήμοι, παραποιούν κάποιες αποφάσεις. 
             Θα απαντήσω και στον κ. Πουλασουχίδη. Σε περίπτωση που η μέρα της 
λαϊκής αγοράς συμπίπτει με αργία, επιτρέπεται η λειτουργία της την επομένη. Κάτι 
τέτοιο όμως δεν συμβαίνει στη συγκεκριμένη εβδομάδα, διότι η επόμενη μέρα 
(28/12) είναι εργάσιμη. Πέρα από αυτό, οι ενδιαφερόμενοι θα απευθυνθούν στο 
τμήμα εμπορίου και στο αστυνομικό κέντρο και όχι στο Δήμο. 
             Το ίδιο είναι και για την 4 παράγραφο, όπου η λαϊκή αγορά, μπορεί να 
λειτουργήσει 2 μέρες πριν και μετά τις εορτές των Χριστουγέννων και του Πάσχα. 
Και οι 2 αποφάσεις, έγκειται στη δικαιοδοσία της Ν.Α και του τμήματος εμπορίου. 
Να γίνει στις 28/12 αντί 27/12, και η άλλη να μείνει ως έχει 2/1/2001. 
             Χαμαλής: Για την επόμενη εβδομάδα της Πρωτοχρονιάς; 
             Χατζόγλου: Είναι εργάσιμη μέρα. Επίσημη αργία είναι η 1-1-2001. Η 2-1-
2001 είναι εργάσιμη. Παραμένει όπως ήταν. 
             Δήμαρχος: Αποδεχόμαστε ή όχι ότι αυτή η αρμοδιότητα ανήκει στην Ν.Α και 
εμείς ότι πούμε να το πούμε ως εισήγηση; Αν όχι η απόφαση θα πάσχει νομικά. Η 



θέση μας πρέπει να είναι προς την κατεύθυνση της εισήγησης προς τον Νομάρχη, ο 
οποίος έχει την τελική ευθύνη της απόφασης. 
             Σκουμπόπουλος: Για άλλη μία φορά αποδεικνύεται ότι όταν συζητάμε 
εκτάκτως τα θέματα, χωρίς την επεξεργασία από τις αρμόδιες υπηρεσίες, κάνουμε 
λάθος. Αρμόδια για την λειτουργία και την οργάνωση των λαϊκών αγορών είναι η 
Ν.Α. Οι Δήμοι έχουν μόνο την αρμοδιότητα για την επιλογή των χώρων και τον 
αριθμό των θέσεων. Να ανακαλέσουμε την απόφασή μας και πέρα από αυτό τίποτε 
άλλο. Δεν μπορεί να γίνονται 2 λαϊκές σε μία εβδομάδα. Έχει δίκιο ο πρόεδρος για τα 
κυκλοφοριακά προβλήματα που θα υπάρξουν στην πόλη, δεδομένου ότι θα είναι 
ανοιχτή η αγορά και γιατί εκείνη την ημέρα είναι αργία και δεν θα λειτουργούν οι 
αρμόδιες υπηρεσίες. 
             Προτείνω την ανάκληση της προηγούμενης απόφασής μας που ήταν λάθος 
και τίποτε άλλο. 
             Σιδηρόπουλος: Σωστά τα είπε ο πρόεδρος του εμπορικού συλλόγου. Υπάρχει 
όμως μία αντίφαση. Ανέφερε ότι η αύξηση της κυκλοφορίας και κατά συνέπεια των 
πελατών προς τα καταστήματα θα είναι πολύ σημαντικό και θα έχει καταλυτικό ρόλο 
στην αύξηση του τζίρου.  
             Τι έκαναν για το τεράστιο πρόβλημα του κυκλοφοριακού, το οποίο εμποδίζει 
όχι μόνο τους Βεροιώτες πελάτες, αλλά και των γύρω περιοχών, οι οποίοι αφού δεν 
μπορούν να μπουν στην πόλη της Βέροιας από τους κεντρικούς δρόμους και τις 
πεζοδρομήσεις, κατευθύνονται στα μεγάλα σούπερ-μάρκετ και τα πολυκαταστήματα 
όπου εκεί ψωνίζουν άνετα ότι θέλουν; Τους απασχόλησε καθόλου αυτό το πρόβλημα;  
             Πρόεδρος: Να απευθύνεστε στον πρόεδρο και στα μέλη του Δ.Σ και όχι 
στους φορείς. 
             Χαμαλής: Συμφωνώ με την πρόταση του Δημάρχου για μεταφορά της 
επίλυσης αυτού του προβλήματος στη Ν.Α. Συμφωνώ με τον κ. Σκουμπόπουλο, για 
την ανάκληση της προηγούμενης απόφασης. Συμφωνώ επίσης με τον πρόεδρο του 
εμπορικού συλλόγου, για τις ημέρες που λέει ότι πρέπει να γίνει η Λαϊκή Αγορά. 
             Ποτουρίδης: Ήρθε ο σύλλογος των πολιτών της Λαϊκής Αγοράς, κατέθεσε 
αυτό το αίτημα και θεώρησα σκόπιμο ότι πρέπει να εξεταστεί από το Δ.Σ και όχι από 
τον αρμόδιο Αντιδήμαρχο. 
             Πάντοτε έχουμε μεταφορά της Λαϊκής Αγοράς τα προηγούμενα χρόνια, και 
πάντοτε έπαιρνε απόφαση το Δ.Σ. Μπορεί την αρμοδιότητα να την έχει, σύμφωνα με 
τον νόμο, η Ν.Α όμως όλοι οι παράγοντες της πόλης, απευθύνονται στο Δήμο για το 
θέμα της Λαϊκής Αγοράς. Ο νόμος αυτός απευθύνεται σε πόλεις που δεν έχουν 
οργανωμένες λαϊκές αγορές. Εμείς έχουμε οργανωμένη λαϊκή αγορά. Εξυγιάναμε την 
λαϊκή αγορά, την αστυνομεύουμε απόλυτα και κυνηγούμε το παραεμπόριο που 
αναπτύσσεται στην πόλη. Την ευθύνη την αναλαμβάνω εγώ, διότι εγώ έφερα το θέμα. 
             Στην λαϊκή αγορά εκφράζονται και οι πολίτες. Δεν εκφράζονται μόνο τα 
σωματεία των "πωλητών", ή ο εμπορικός σύλλογος. Οι πολίτες είναι αυτοί που 
επιλέγουν πού θα πάνε να ψωνίσουν. Εκεί απευθυνθείτε, όχι στο Δήμο. Ο Δήμος δεν 
παρεμβαίνει στα συμφέροντα, ούτε των πωλητών των λαϊκών αγορών, ούτε των 
εμπόρων. Προσπαθεί να τηρήσει απόλυτη τάξη και ισορροπία. Το ένα έγγραφο που 
είπε ο πρόεδρος του εμπορικού συλλόγου, απευθύνεται για το στάσιμο εμπόριο. 
             Πουλασουχίδης: Σήμερα εδώ είναι οι εκπρόσωποι του εμπορικού συλλόγου, 
χθες ήταν οι εκπρόσωποι των Λαϊκών Αγορών. 
             Στο Δ.Σ, ήρθε ένα αίτημα, το οποίο ήταν εφαρμογή της απόφασης του 
Νομάρχη, που ρυθμίζει τα θέματα λειτουργίας των λαϊκών αγορών στο νομό 
Ημαθίας. Στην παρ.4 του άρθρου 2, δεν θέτει καμία προϋπόθεση για τη λειτουργία 
αυτές τις ημέρες. Αντιθέτως, για τη μεταφορά της λαϊκής, που είναι η παρ.3, 



χρειάζεται καινούργια απόφαση. απλά πρέπει να ρυθμιστούν τα διαδικαστικά θέματα 
που είναι ότι ο Δήμος που θα διοργανώσει τη λαϊκή αγορά, θα πρέπει εκείνη την 
ημέρα να έχει προσωπικό για την αστυνόμευση, για την καθαριότητα κλπ. 
             Το Δ.Σ πρέπει να είναι στη μέση. Δεν τίθεται το Δ.Σ, να ρυθμίσει αυτήν την 
κατάσταση. Την ρύθμισε ήδη ο Νομάρχης. Αν έκανε λάθος ο Νομάρχης, τα 
παράπονα σ' αυτόν. 
             Γιατί μας πειράζει τώρα το θέμα της κυκλοφορίας και δεν μας πειράζουν οι 
πάγκοι και τα καφάσια που είναι στο δρόμο; Δικαίωμα στην πόλη, έχουν και οι 
έμποροι και οι δημότες. 
             Γαβρίδης: Λάθος ήταν η απόφασή μας. Συμφωνώ με τον πρόεδρο του Ε.Σ.Β. 
Προτείνω την ανάκληση της προηγούμενης απόφασης. Η  Ν.Α είναι η αρμόδια. 
             Σουμελίδης: Προτείνω να ανακαλέσουμε την προηγούμενη απόφαση, αλλά 
παράλληλα να μην εκφράσουμε καμία θέση προς την Ν.Α. 
             Σκουμπόπουλος: Ο νόμος είναι σαφής. Η  Ν.Α έχει την ευθύνη για την 
οργάνωση και τη λειτουργία των λαϊκών αγορών. Είμαστε αναρμόδιοι. Πρέπει να 
ανακαλέσουμε την απόφαση. 
             Πουλασουχίδης: Τα συμφέροντα της πόλης να κοιτάμε. Δεν διαφωνούμε ότι 
η αρμοδιότητα είναι της Ν.Α. Ο Δήμος οφείλει να προσφέρει τις υπηρεσίες του για 
εκείνες τις ημέρες. 
             Δήμαρχος: Οποιανού και να είναι η αρμοδιότητα, το Δ.Σ έχει λόγο για κάτι 
που συμβαίνει μέσα στην πόλη. Πολύ περισσότερο, όταν από τη θέση του Δ.Σ, 
εξαρτώνται η κινητοποίηση και η παρουσία των υπηρεσιών του Δήμου. Γιατί σήμερα 
ξαφνικά ακυρώνουμε την προηγούμενη απόφαση; 
             Εάν θέλετε να είστε συνεπείς, πρέπει να τροποποιηθεί η προηγούμενη 
απόφαση, με τη μορφή εισήγησης προς τον Νομάρχη. Πρέπει να έχουμε μία 
εισήγηση, η οποία να λέει, είτε στις 24-12, είτε στις 27-12. Δεν μπορεί να καθορίσει ο 
Νομάρχης, χωρίς μία θέση του Δ.Σ, για το ποια μέρα προτείνεται να μεταφερθεί η 
λαϊκή αγορά. 
            Σκουμπόπουλος: Ζητάω τριτολογία. 
            Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα; 
            Σύμβουλοι:  Ναι. 
            Σκουμπόπουλος: Ο Δήμαρχος, και σήμερα ακόμα, ενώ γνώριζε ότι θα 
συζητηθεί εκτάκτως το θέμα, δεν έχει μία ολοκληρωμένη εισήγηση. Είμαστε 
αναρμόδιοι, γι' αυτό και κάνουμε λάθη. Μία φορά την εβδομάδα δικαιούνται να 
κάνουν λαϊκή αγορά. Ήρθαν καινούργια στοιχεία σήμερα. Σήμερα μάθαμε ότι επί 2 
Κυριακές θα είναι ανοιχτά η αγορά της Βέροιας. 
           Κε Πρόεδρε, αποφύγετε να φέρνετε έκτακτα θέματα, θα οδηγούμαστε συνεχώς 
σε λάθη. 
           Πουλασουχίδης: Να ανακληθεί η προηγούμενη απόφαση του Δ.Σ. Θα πρέπει 
να πάρει μία απόφαση το σώμα και να τη θέσει υπόψιν του κ. Νομάρχη, ούτως ώστε 
το δικαίωμα που δίνει η παρ.4 του άρθρου 2 της κανονιστικής απόφασης του 99 του 
Νομάρχη, να συζητηθεί από τους αρμόδιους φορείς. Αλλιώς να αλλάξει η απόφαση 
του Νομάρχη, για να μην ασκηθεί αυτό το δικαίωμα. Διαφορετικά μπορούν να το 
ασκήσουν οι πωλητές της λαϊκής αγοράς, έχοντας στήριγμα την κανονιστική 
απόφαση. 
          Πρόεδρος: Υπάρχουν 2 προτάσεις: 
α) Της εισήγησης του Δημάρχου για τροποποίηση της απόφασης του Δ.Σ και 
εισήγηση προς την Ν.Α για εξέταση εάν το παζάρι της 26-12, θα μεταφερθεί 24/12 ή 
27/12. Δηλώνοντας ότι όποια μέρα κι αν αποφασιστεί, οι υπηρεσίες του Δήμου, θα 
είναι στη διάθεση της λαϊκής αγοράς. 



β) Της αντιπρότασης του κ. Σκουμπόπουλου για ανάκληση της απόφασης του Δ.Σ. 
και ότι είναι αναρμόδιο το Δ.Σ.              
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του Δημάρχου; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, 
Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Γ. 
Ουρσουζίδης, Ν. Χαμαλής, Λ. Τάκης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την αντιπρόταση του κ. Σκουμπόπουλου; 
Μ. Γαβρίδης, Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Σ. Παναγιωτίδης, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την με αριθ. 577/00 απόφασή του. 
2.- Την εισήγηση του Δημάρχου.  
3.- Τις απόψεις των δημ. συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του 
παρόντος θέματος. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106, 108 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει την τροπ/ση της υπ’ αριθ. 577/00 απόφασής του ως προς την 
ημέρα τέλεσης της Λαϊκής Αγοράς Βέροιας και εισηγείται προς την Νομαρχιακή 
Αυτοδιοίκηση Ημαθίας να εξετάσει τη δυνατότητα μεταφοράς της τέλεσής της, λόγω 
των εορτών των Χριστουγέννων, από τις 26-12-00 στις 24-12-00 ή 27-12-00, 
δηλώνοντας ότι όποια ημέρα κι αν αποφασιστεί οι υπηρεσίες του Δήμου θα είναι στη 
διάθεση λειτουργίας της την ημέρα αυτή. 
 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   603 / 2000 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Κ.  Πουλασουχίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης   
 Ε. Λελεκάκης   
 Κ. Γκαβαϊσές   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Κ. Βαφείδης   
 Γ. Ουρσουζίδης   
 Ν.  Χαμαλής   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  25-1-2001 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


